

To: Jordan Securities Commission,
Amman Stock Exchange
Company's Name: CAPITAL BANK OF JORDAN
Date: 13-02-2025 04:39:00 PM
Subject: Capital Bank of Jordan Press Release

السادة هيئة الأوراق المالية
السادة بورصة عمان
اسم الشركة: بنك المال الأردني
التاريخ: 13-02-2025 04:39:00 PM
الموضوع: بيان صحفي لبنك المال الأردني

Capital Bank Group Achieves Record Net Profit Growth in 2024, Reaching JOD 160 Million with a 50% Increase and Recommends a 15% Dividend Distribution
Chairman Al-Salem lauds King Abdullah II's Efforts in Supporting the National Economy and Enhancing the Investment Environment
Bassem Khalil Al Salem, Chairman of Capital Bank Group, expressed his pride in the financial results achieved, attributing them to the wise leadership and visionary guidance of His Majesty King Abdullah II, which have strengthened Jordan's stability and supported its economy
Al Salem praised the King's forward-thinking vision, which has elevated Jordan's economic standing and empowered private sector institutions to drive economic growth and create more job opportunities
He also extended his gratitude to the Central Bank of Jordan for its pivotal role in maintaining the stability and strength of the banking sector through prudent monetary policies and effective regulatory measures
The group's total assets grew by 8.5% at the end of last year, reaching JOD 8.2 billion. Additionally, customer deposits increased by 8% to JOD 5.9 billion, compared to JOD 5.5 billion at the end of 2023
Regarding the performance of the National Bank of Iraq (NBI), a subsidiary of the group, Al Salem highlighted the significant growth across all financial indicators. He pointed out that NBI increased its capital to IQD 400 billion, equivalent to USD 300 million
Al Salem announced that the Board of Directors recommended a 15% cash dividend distribution to shareholders. He noted that the financial statements and dividend distribution are subject to the approval of the Central Bank of Jordan
Capital Bank CEO Tamer Ghazaleh expressed pride in the bank's outstanding financial performance in 2024, the group's net operating income grew by 17% to JOD 247 million, up from JOD 212 million in the previous year. Additionally, net shareholders' equity increased by 10%, reaching JOD 724.6 million, compared to JOD 657.6

مجموعة كابيتال بنك تحقق نموًا قياسيًا في صافي أرباحها لعام 2024 لتصل إلى 160 مليون دينار بارتفاع نسبته 50% والتوصية بتوزيع 15% أرباحًا على المساهمين. السالم يثمن جهود جلالته الملك عبد الله الثاني في دعم الاقتصاد الوطني وتعزيز البيئة الاستثمارية. وأعرب رئيس مجلس إدارة مجموعة كابيتال بنك، باسم خليل السالم، عن فخره واعتزازه بالنتائج المالية التي تحققت بفضل القيادة الحكيمة والتوجيهات الرشيدة لجلالته الملك عبد الله الثاني، التي أسهمت في تعزيز استقرار الأردن ودعم اقتصاده. وأشاد السالم برؤية جلالته الملك الاستشرافية التي عززت مكانة الأردن الاقتصادية، وأسهمت في تمكين مؤسسات القطاع الخاص في دفع عجلة الاقتصاد وخلق المزيد من فرص العمل. كما أعرب عن شكره وتقديره للبنك المركزي الأردني على دوره الريادي في الحفاظ على استقرار القطاع المصرفي وتعزيز قوته من خلال سياساته النقدية الحكيمة وإجراءاته الرقابية الفعالة. وأشار إلى أن إجمالي موجودات المجموعة ارتفعت مع نهاية العام الماضي بنسبة 8.5%، لتصل إلى 8.2 مليار دينار. ولفت السالم، إلى ارتفاع ودائع العملاء مع نهاية العام الماضي بنسبة 8% لتصل إلى 5.9 مليار دينار مقارنة مع 5.5 مليار دينار في نهاية العام 2023. أما فيما يتعلق بأداء المصرف الأهلي العراقي والذي يعد جزءًا من المجموعة، أوضح السالم أن المصرف سجل نموًا ملحوظًا في جميع مؤشراتته المالية. ولفت إلى أن المصرف الأهلي العراقي عمل على رفع رأسماله إلى 400 مليار دينار عراقي أو ما يعادل 300 مليون دولار أمريكي. وأعلن السالم أن مجلس إدارة المجموعة أوصى وبعد موافقته على البيانات المالية لعام 2024 وإقرارها بتوزيع أرباح نقدية على المساهمين بنسبة 15% عن العام الماضي علمًا أن البيانات المالية وتوزيعات الأرباح خاضعة لموافقة البنك المركزي الأردني. من جانبه، قال الرئيس التنفيذي لكابيتال بنك تامر غزالة: "فخورون بأدائنا المالي المتميز في عام 2024، والذي يعكس التزامنا الراسخ بمواصلة بناء مجموعة مالية قوية ومرنة. وبحسب غزالة، ارتفع صافي الدخل التشغيلي للمجموعة بنسبة 17% ليصل إلى 247 مليون دينار أردني مقارنة بـ 212 مليون دينار أردني في العام السابق، لافتًا إلى ارتفاع صافي حقوق المساهمين بنسبة 10% ليصل إلى 724.6 مليون دينار مقارنة بـ 657.6 مليون دينار في 2023.

million	
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Omar Al-Jaouni	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Omar Al-Jaouni